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Artikel-Bezeichnung / Article Description:  Powerline 4 
Art.-Nr. / Part No.:    5107553  
EAN-Code / UPC-Code:     4013674107551         
Verpackungseinheit / Packaging Unit:   4     

 
 

Beschreibung:  
Intelligentes Stecker-Ladegerät mit Zero Watt Technologie, d.h. kein Stromverbrauch im Standby-
Betrieb, sichere automatische Netztrennung nach erfolgter Ladung (bei Netzbetrieb); Ladegerät für 
1-4 Akkus der Größen Mignon AA oder Micro AAA im attraktiven Design; Aluminiumgehäuse; 
microcontrollergesteuerte Einzelschachtüberwachung; mehrfacher Überladeschutz durch 
Spannungsüberwachung (-ΔU, 0ΔU) und Sicherheitstimer; Impulserhaltungsladung für mindestes 1 
Stunde vor der automatischen Netztrennung; Akku-Defekt-/Alkaline-Erkennung; Verpolschutz; 
Anzeige des Akku-Status per LED pro Ladeschacht; Weitbereichseingang 100-240V AC und 12V  
DC für weltweiten Einsatz; Primärstecker wechselbar; Euro Stecker und Kfz-Adapter im 
Lieferumfang enthalten; Ladestrom: Mignon AA 800mA, Micro AAA 400mA; 3 Jahre Garantie 
 
Description:  
Intelligent plug-in charger with Zero Watt technology means no standby power consumption, the 
charger automatically disconnects itself from the mains power once the batteries are fully charged 
(when operated with AC power); charger for 1-4 Mignon AA or Micro AAA with attractive design; 
Aluminium housing; microprocessor controlled supervision of each cell; multiple over charging 
protection by voltage detection (-ΔV, 0ΔV) and safety timer; trickle charging for min. 1h before the 
charger disconnects itself from the mains power; faulty cell detection/Alkaline detection; reverse 
polarity protection; battery status is displayed by LED per charging slot; wide range input 100-
240V AC and 12V DC for world wide use; primary plug changeable; Euro plug and car adaptor 
included; charging current: AA 800mA, AAA400mA; 3 year warranty  
 


